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Aika: Maanantai 28.10.2019 klo 16:30.  

Paikka: Tampereen yliopisto, Hervannan kampus, Sähkötalo S4 (SA207) 

Läsnäolijat: 

Matti Andersson 

Adam Zeidan 

Lassi Vuotari 

Marja Vilkko 

Aleksi Mattila 

Samu Lampinen 

Kalle Luotola 

Henri Kiiski 

Santeri Suomala 

Mervi Mahlamäki 

Tiia Moilanen 

Juhani Mäkinen 

Ilkka Kallioniemi 

Onni Hytönen 

Otto Multanen 

Salla-Mari Palokari 

Juho Elovaara 

Saana Kaario 

Jori Ala-Aho 

Mikko Kauhanen 

Joel Hakulinen 

Kirsi Vilkko 

Miika Kotajärvi 

Kaisa Vornanen 

Tommi Mehtonen 

Teemu Kontro 

Antti-Jussi Mäkipää 

Elias Hagelberg 

Teemu Miettinen 

Simo Hailla 

Jani Björklund 

Anna Virtanen 

 

1§ Kokouksen avaus 

Yhdistyksen puheenjohtaja Samu Lampinen avasi kokouksen ajassa 16.34 

2§ Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Alustus: Sähkökillan säännöistä: 

”15 § 

Hallituksen on kutsuttava killan kokoukset koolle vähintään 5 arkipäivää ennen kokousta 
killan ilmoitustaululla sekä jäsenistön sähköpostitiedotteessa. Kokouskutsussa on 
mainittava kokouksen aika ja paikka. Sen yhteydessä on esitettävä myös esityslista. Killan 
kokous on päätösvaltainen, jos se on sääntöjen mukaisesti koolle kutsuttu.” 

Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi 

Keskustelu:  - 

Päätös: Esityksen mukaan. 
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3§ Kokouksen järjestäytyminen 

Esitys: Valitaan kokoukselle puheenjohtaja, sihteeri, kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja heille 
varahenkilöt sekä kaksi ääntenlaskijaa. 

Keskustelu: Samu Lampinen: Ehdotan puheenjohtajaksi Adam Zeidania ja sihteeriksi Matti 
Anderssonia.  

 

Aleksi Mattila kannattaa Lampisen ehdotusta.  

 

Kokouksen puheenjohtajaksi vaihtui Adam Zeidan. 

 

Adam Zeidan: Pöytäkirjantarkastajiksi esitän Saana Kaariota ja Joel Hakulista, 
varahenkilöiksi Onni Hytönen ja Kaisa Vornanen. Ääntenlaskijoiksi Mervi Mahlamäki ja 
Tiia Moilanen. 
 

Aleksi Mattila kannattaa Zeidanin esitystä.  

Päätös:  Esitetyt henkilöt valittiin tehtäviin. 

 

4§ Esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

Keskustelu: - 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

5§ Ilmoitusasiat 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 

Keskustelu: Salla-Mari Palokari: Killan yleiskokous järjestetään 11.11. Pikkujoulusauna järjestetään 
samana päivänä. 

 

Kokouksen puheenjohtaja ehdotti kohdan auki jättämistä kokouksen ajaksi. Ehdotus ei 
herättänyt vastalauseita. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

6§ Sääntöjen muutokset 

 Sääntömuutoksien hyväksyminen 

Esitys: Esitellään uudet säännöt muutoksineen yleiskokouksen hyväksyttäväksi. 

Keskustelu: Salla-Mari Palokari: Linkki Google-drive kansioon löytyy tiedotuskanavalta. 
 

Mikko Kauhanen: Turvaudun mikrofoniin. Sääntömuutokset alkoivat stilistisillä 
muutoksilla. Dokumentissa maalatut kohdat ovat muuttuneita kohtia.  

 

Adam Zeidan: Ehdotan säännöt käytävän lävitse siten, että ensin käydään stilistiset 
esitykset läpi.  

 

Adam Zeidan muistutti myös olemassa olevasta säännöstöstä ja miten sääntömuutokset 
hyväksytään.  

 

Mikko Kauhanen ryhtyi esittelemään killan päivitettyä sääntöehdotusta.  

 

Adam Zeidan: Onko ensimmäisestä kappaleesta huomioita?  

 

Huomioita ei ollut. Mikko Kauhanen jatkaa sääntömuutosehdotuksen esittelyä. 
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Tommi Mehtonen tiedusteli opiskelijakannatusjäsenyyden ja varsinaisen jäsenyyden 
perusteita.  

 

Mikko Kauhanen ja Adam Zeidan perustelivat opiskelijakannatusjäsenyyden kirjausta 
sekä varsinaisen jäsenyyden ehtoja.  

 

Lassi Vuotari: Jäsenmaksuasioita reflektoitiin talousarvioprosessin näkökulmasta.  

 

Tommi Mehtonen: Jäsenehdoissa on eräänlainen porsaanreikä, mutta asia ei välttämättä 
haitanne. 

 

Aleksi Mattila: Sääntöihin on kirjattu siirtymäsäännös, joka koskee muun muassa salissa 
olevia. 

 

Mikko Kauhanen selitti siirtymäsäännöksen funktion. 

 

Tommi Mehtonen ehdotti kappaleesta II pykälästä 3 § poistettavan riviltä 36 ”ei täytä 
varsinaisen jäsenen vaaltimuksia ja”.  

 

Mikko Kauhanen kannatti.  

 

Hallitus otti esityksen nimeensä ja ei tullut vastalauseita. Esitys hyväksyttiin. 

 

Mikko Kauhanen jatkoi sääntömuutoksien esittelyä.  

 

Onni Hytönen: Jos tulee Tampereelle opiskelemaan ja lähtee muualle jonkin ajan jälkeen, 
mutta palaa Tampereelle maisterivaiheeseen, miten säännöt tähän suhtautuu? 

 

Adam Zeidan: Maksu tulee maksaa uudelleen. 

 

Lassi Vuotari: Kokeeko fuksi kertaluonteisen maksun liian suureksi? 

 

Adam Zeidan: Maksu maksetaan toisaalta vain kerran.  

 

Tiia Moilanen: Onko jäsenmaksu eri suuruinen eri skenaarioissa, jos esimerkiksi vaihtaa 
opiskelualaa? 

 

Mikko Kauhanen: Jäsenmaksun suuruus ei muutu eri skenaarioissa.  

 

Onni Hytönen: Jos tietoja tarvitsee tonkia vuosien takaa onko jokin opiskelija joskus 
opiskellut meillä, onko tämä mahdollista tai kannattavaa? 

 

Teemu Kontro saapui ajassa 17.15 

 

Mikko Kauhanen: Asia ei ole mahdotonta, vaatisi tosin kahta kirjanpitoa.  

 

Adam Zeidan: Onko asiaan muutosesityksiä? 

 

Mervi Mahlamäki: Miten saadaan maisterifukseja motivoitua liittymään jäseneksi suurella 
kertaluonteisella jäsenmaksulla? 

 

Mikko Kauhanen: Jäsenmaksuun sisältyy esimerkiksi haalarit. 

 

Adam Zeidan: Onko killan toiminta yhtä valuee fuksille kuin maisterifuksille? 
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Tommi Mehtonen: Onko mahdollista liittyä tiedotuksen piiriin ilman että liittyy jäseneksi? 

 

Tommi Mehtonen ehdotti pykälään 4 § riville 45 ”Killan varsinaiset jäsenet ovat velvollisia 
suorittamaan ensimmäistä kertaa kiltaan liittyessään kertaluonteisen 
jäsenmaksun, jonka –” . Esitystä kannatettiin. 

 

Esitys tuli hyväksytyksi.  

 

Teemu Kontro huomasi stilistisen muutoksen. Rivillä 58 muutettiin ”4 §” muotoon ”3 §” 

 

Antti-Jussi Mäkipää, Elias Hagelberg, Teemu Miettunen ja Simo Hailla saapui klo 17.29. 

 

Tommi Mehtonen ehdotti riviltä 133 ”Näissä säännöissä killan yleiskokouksista käytetään 
nimistystä killan kokous.” siirrettävän riville 131 kappaleen 13 § alkuun. 
Ehdotusta kannatettiin ja se hyväksyttiin. 

 

Mikko Kauhanen huomautti otsikon ”14 § Ylimääräinen kokous” sulautuvan edelliseen 
pykälään momentiksi. 

 

Mikko Kauhanen ehdotti siirtämäsäännöksiin muutokseksi ”Lukuvuosittaista maksua 
maksaneet jäsenet ovat velvollisia suorittamaan kertaluontoisen maksun, 
josta he saavat hyvitystä jokaiselta lukuvuodeltaan 5€.” Esitystä 
kannatettiin.  

 

Esitys tuli hyväksytyksi. 

 

Teemu Kontro: Ilmeisesti jäsen eroaa killasta omasta aloitteestaan eikä yliopistolta 
saaduista tiedoista? 

 

Adam Zeidan: Kyllä. 

 

Adam Zeidan: Näiden hyväksyttyjen muutosten kanssa sääntömuutokset tulevat 
sääntöjen mukaisesti syysyleiskokoukseen. 

Päätös: Muutoin esitellyn dokumentin mukaan, mutta keskustelussa ilmenneiden esityksien 
lisäyksin. 

 Merkkiohjesäännön esitteleminen 

Esitys: Esitellään uusi merkkiohjesääntö yleiskokoukselle. 

Keskustelu: Mikko Kauhanen esitteli merkki- ja lippuohjesäännön muutosesityksen. 

 

Onni Hytönen ja Kalle Luotola poistui ajassa 17.57 

 

Antti-Jussi Mäkipää, Teemu Miettunen, Simo Hailola ja Elias Hagelberg poistuivat ajassa 
17.57 

 

Jani Björklund ja Anna Virtanen saapui ajassa 18.01 

 

Lassi Vuotari: Tulisiko linjata kummalle puolelle nauha laitetaan, esimerkiksi yhtenäistää 
ylioppilaskunnan kanssa? 

 

Adam Zeidan ehdotti muutoksen riville 59: ”Rusetti suositellaan kiinnitteleväksi pukuun 
oikean rinnan yläpuolelle.” Ehdotusta kannatettiin. 

 

Ehdotus tuli hyväksytyksi.  
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Teemu Kontro kysyi, onko vuoden skiltalaisesta tarpeen määrätä pohjaesityksen 
määrittämällä tarkkuudella. 

 

Mikko Kauhanen: Sääntötasolla on hyvä määrittää ylätason toimintatapa.  

 

Teemu Kontro: Onko vuoden luennoitsija tarpeen päättää vaaleilla, vai voisiko esimerkiksi 
hallitus päättää vuoden luennoitsijan? 

 

Mikko Kauhanen ehdotti muutoksen riville 102: ”Hallitus valitsee Sähkökillan vuoden 
luennoitsijan jäsenistön antamien ehdotusten pohjalta.” Esitystä kannatettiin. 

 

Esitys tuli hyväksytyksi.  

 

Stilististä muutosta ehdotettiin riville 115, poistetaan ylimääräinen ”voi”. 

Päätös: Muutoin esitellyn dokumentin mukaan, mutta keskustelussa ilmenneiden lisäyksin.  

 

7§ Strategian esittely 

 Strategiatoimikunta esittelee Sähkökillan strategian 

Esitys: Strategiatoimikunta esittelee Sähkökillan strategian ensimmäisen version. 

Keskustelu: Mikko Kauhanen ryhtyi esittelemään Strategian ensimmäistä luonnosta.  

 

Mikko Kauhanen: Strategia pohjaa jäsenistölle tehtyyn kyselyyn, joka keräsi 56 
vastausta.  

 

Teemu Kontro: Onko mahdollista saada raakadataa kyselystä?  

 

Salla-Mari Palokari: On. 

 

Killan arvot keräsivät ujoa nyökyttelyä.  

 

Visiot eivät herättäneet tunteita. 

 

Tavoitteet hyväksyttiin hiljaisesti. 

 

Strategia ei herättänyt fiiliksiä. 

Päätös: Esityksen mukaan. 

 

8§ Muut esille tulevat asiat 

Adam Zeidan muistutti, että 11.11. järjestetään syysyleiskokous. Kellonaika selviää pian. 

 

9§ Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 18.56.  
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Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 
 
 
 
 
 
______________________________   ____________________________ 
Samu Lampinen     Matti Andersson 
Killan puheenjohtaja    Sihteeri 
Kohdat 1 § - 3 § 
 
 
 
______________________________   ____________________________ 
Adam Zeidan     Saana Kaario 
Kokouksen puheenjohtaja    Pöytäkirjantarkastaja 
Kohdat 3 § - 9 § 
 
 
 
______________________________ 
Joel Hakulinen 
Pöytäkirjantarkastaja 


